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Referat fra bestyrelsesmøde i Hashøj Jægerklub 
 
 
Dato: 
 
Sted: 
 
Fraværende 
 
1. Evt. tilføjelse til 
dagsorden 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. Meddelelser fra 
formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Meddelelser fra 
kasserer 
 
5. Meddelelser fra: 
a) hundeudvalg 
 
 
 
b) skydeudvalg 
 
c) ungdomsudvalg 
 
 
 
d) festudvalg 

e
e) turudvalg 

f 
 

 
29. oktober 2009 
 
Hos Anders 
 
Steffen, Tommy 
 
Konstituering af bestyrelsen efter generalforsamlingen: 
- Per fortsætter som næstformand, Uffe som kasserer og Klaus 
som sekretær. 
Udfærdigelse af referat fra bestyrelsesmøder: 
- det blev besluttet at dette fremover sker i Word-format. Det 
sendes pr. mail til bestyrelsen der herefter har 8 dage til at 
komme med kommentarer/rettelser/tilføjelser. Hvis dette er 
tilfældet udsendes en rettet version til alle og når referatet er 
godkendt af alle, lægges det på hjemmesiden. 
 
Hashøj Jægerklub har modtaget invitation fra Skov- og 
Naturstyrelsen Vestsjælland til jagt ved Lumsås. Det blev besluttet 
at tilbyde pladsen til Rikke Hansen som påskyndelse for hendes 
indsat ved hundetræningen.  
 
Der blev afholdt JKF-møde den 24/10 om olieberedskabet.  
- Hashøj Jægerklub har ansvaret for området fra Bisserup 
(kommunegrænsen) til Glænø. De frivillige vil senere blive indkaldt 
til et orienteringsmøde. 
- JKF udarbejder et oplæg til kommunen om reguleringsjagt på 
kommunale arealer.  
- Formanden har modtaget brev fra Hovedbestyrelsen vedr. 
debatten om ulovlig brug af blyhagl. Denne indeholdt en 
opfordring til alle tillidsfolk om at politianmelde eventuelle ulovlige 
brug af blyhagl og i sådanne tilfælde at forlade jagten. Bestyrelsen 
var enig om, at dette ikke er noget man kan pålægge tillidsfolk, 
det må være op til den enkelte hvordan man vil håndtere en sådan 
situation. 
 
Klubbens kassebeholdning er stabil 
 
 
 
Lise-Lotte har meddelt at hun ikke har tid til at være hundetræner 
på næste kursus til foråret. Der søges en afløser.  
Det tilstræbes at der til hvert hold er 2 mand ved hver træning.  
 
Intet nyt 
 
Der blev afholdt ”nye jægeres jagt” i Ravnebækskoven den 11. 
oktober hvor der deltog 3 ungjægere og 5 hundefolk. Der blev 
skudt 1 fasan og 1 due. 
 
Intet nyt 
 
Der arbejdes på at lave en tur til Polen i maj 2010  
Rømøturen var vellykket, takket være Nils Offersen. Der vil 
sandsynligvis også blive en Rømø tur på programmet for 2010. 
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f) hjemmeside 
 
6. Eventuelt 
 
 
 
7. Dato for næste 
møde 
 
 
Referent 

 
 
 
Se punkt 1 
 
Der blev fremlagt diverse forslag til nyt program for 1. halvår af 
2010. Der skal være afklaring om de respektive forslag inden 
næste møde, hvor endeligt program vil blive fastlagt 
 
26. november hos Søren 
 
 
 
Klaus Paaske 


